
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-04-19, § 15 

 

 Tid Torsdagen den 19 april 2012 kl 16.00 –  16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 26 april 2012 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Theréz Randquist (M)   

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)   

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Per Hallberg (M) för Lars Svärd (M) 

Patrik Silverudd (FP) för Daniel Forslund (FP) 

Lennart Tonell (MP) för vakant (MP) 

 

Ersättare:    

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)   

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)   

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Tillförordnade förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Petra Dalunde, Martin Nord och Eva Olofsson samt borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin. 

 

 

 

 



  

 § 15 

Markanvisning för moské inom fastigheten Akalla 4:1 i Tensta till 

Stiftelsen Stockholms Stora Moské 
Dnr E2010-512-01576 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden anvisar mark för moské inom fastigheten Akalla 4:1 till 

 Stiftelsen Stockholms Stora Moské och ger kontoret i uppdrag att träffa 

 erforderliga avtal. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 28 mars 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Patrik Silverudd (FP), Johan Hedin 

 (C), vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Åke Askensten 

 m.fl. (MP) föreslår (se beslutet).  

2)  Ann-Margarethe Livh (V) föreslår att nämnden  beslutar enligt följande:  

  Att avslå anvisningen samt att därutöver anföra följande: 

 

 Stockholms stad ska inte sälja mark, däremot utarrendera mark till såväl 

 bostäder som kommersiella lokaler. Det är också ytterst tveksamt att sälja mark 

 för att bygga ett omfattande parkeringsdäck. I början av planeringsarbetet fanns 

 inga andra förslag än att eventuella parkeringsplatser skulle rymmas inom det 

 område som församlingen redan ägde. Det framfördes också önskemål om 

 förbättrad kollektivtrafik. Nu räknar man med en betydligt ökad biltrafik. I ett 

 område som nu exploateras kraftigt med nya byggnader och breddad motorväg 

 ska dessutom ett stort parkeringsdäck uppföras utan att någon 

 konsekvensbeskrivning görs som beskriver hur ett parkeringsdäck ska passa in i 

 den omgivande miljön eller varför staden är beredd att minska den krympande 

 grönmarken på Järvafältet till förmån för ett parkeringsdäck. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Patrik 

Silverudd (FP), Johan Hedin (C), vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) 

och Åke Askensten m.fl. (MP).  

 

Reservation 

Ann- Margarethe Livh (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 



  

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


